
 
УКРАЇНА                                                                                                            

НИЖНЬОВЕРБІЗЬКА СІЛЬСЬКА РАДА                                                                         

об’єднаної територіальної громади                                                              

Коломийського району Івано-Франківської області 

сьоме демократичне скликання 

(двадцята  позачергова  сесія) 
 

від  19   вересня  2018 року         15.00   год.                             с.Нижній Вербіж

 ПРОТОКОЛ 

Всього обрано депутатів    26 осіб 

Присутні на сесії   22  депутати,   список депутатів додається . 

 

Головуючий  на  сесії   сільський  голова    М’якущак  Ярослав  Юрійович 

 

До  участі  у  сесії  зареєструвався 22 депутати. 

Слухали  сільського   голову  Я.М’якущака  про порядок  денний : 

1. Про внесення змін до рішення від 13.07.2017 року № 255-ІV/2017  

«Про встановлення місцевих податків і зборів у Нижньовербізькій сільській 

раді об’єднаної територіальної громади на 2018 рік», в частині встановлення  

ставок земельного податку 

 

2.Про внесення змін до рішення від 27.06.2018 року № 801-XVII/2018  

«Про встановлення місцевих податків і зборів у Нижньовербізькій сільській 

раді об’єднаної територіальної громади на 2019 рік», в частині встановлення  

ставок земельного податку 

 

3.Про внесення змін до сільського бюджету об’єднаної територіальної 

громади на 2018 рік 

 

4.Про встановлення тарифів на теплову енергію 

 

5.Про співфінансування  проекту «Голос громади» 

 

6.Про доповнення Стратегії розвитку Нижньовербізької  об’єднаної 

територіальної громади на 2018-2026 роки 

 

7. Різне 

Виступили: 

   староста  с.  Верхній    Вербіж   Андрійчук   Віктор  Васильович  про  

включення   до  порядку  питання « Про надання дозволу на виготовлення 

проекту детального планування  території земельної ділянки спортивно-

оздоровчого комплексу «Колос» в с. Верхній Вербіж» ; 

Голосували:  одноголосно 

Вирішили :  включити  питання  до  порядку  денного  сесії; 



- Чорнюк   Марта  Василівна,  депутат  с.Нижній  Вербіж    із  

пропозицією  щодо  зміни  складу  постійної  комісії  та  про 

припинення  її повноважень як   голови  земельної  комісії 

Сільський  голова  ОТГ надав  пропозицію  перенести на  наступну  

сесію розгляд пропозиції  Чорнюк   М.В. 
 

- Кобилянський  Микола  Миколайович,  депутат  с.Великий  Ключів    

із пропозицією  винесення  на  розгляд  сесії  питання  преміювання  

вчителів. 

Вирішили :  винести  на  чергову  сесію   питання  преміювання  

вчителів. 

Голосували:  одноголосно 

Початок  роботи  сесії :   виступили запрошенні з  питання  приватизації 

землі   біля  капличкми  (с.Н.Вербіж, зупинка) 

Зміст  питання приватизована  земеля навколо  каплички,  так, що   

закриває доступ  до можливого  ремонту каплички,  немає  можливості  

догляду  за  прилеглою  територією. Прохання   до  депутатів    

вплинути  на  ситуацію,  щоб  не  дати  вирубати  дерева, повернути  

частину  землі  до  каплички дл я обслуговування каплички. 

Луцак  І.Д.  :   якщо  земельна  ділянка   перебуває  у  власності  

людини,  тоді  дане  питання  може  вирішити  звернення  в  суд  та  

людина  особисто  може  відчужити     власну  земельні  ділянку  для 

обслуговування  каплички . 

 

Виступив:  Козюк  Андрій,  заступник  керівника  спілки  АТО ,  щодо  

розміщення  дитячого  майданчика    

Сільський  голова  Я.М’якущак  прокоментував  дане  звернення  та  

сказав,  що  в  рамках  Програми  «ДОБРЕ»  майданчик буде  повністю  

укомплектований  в  листопаді  ,  на  даний  час  відсутня  повна  

комплектація. В  проекті    також визначено  місце  розташування 

майданчика ,  тому  необхідно  звернутись  до  директора  садка. 

 

 

 

 

По першому  питанню  слухали : сільського  голову  Я.М’якущака     з  

інформацією, що  проектом   рішення  : «Про внесення змін до рішення 

від 13.07.2017 року № 255-ІV/2017 «Про встановлення місцевих податків 

і зборів у Нижньовербізькій сільській раді об’єднаної територіальної громади 

на 2018 рік», в частині встановлення ставок земельного податку»  пропонується 

 Внести зміни до рішення від 13.07.2017 року № 255-ІV/2017 «Про 

встановлення місцевих податків і зборів у Нижньовербізькій сільській раді 

об’єднаної територіальної громади на 2018 рік», в частині встановлення ставок 

земельного податку на лісові землі, а саме: 

- у додатку 3 до рішення підпункт 1.4.3.1. викласти у новій редакції 

«Податок за лісові землі складається із земельного податку та рентної плати, 

що визначається податковим законодавством»; 



- у додатку 3 до рішення пункт 1.5 доповнити підпунктом 1.5.4 такого 

змісту «Ставка податку за земельні ділянки лісових земель, нормативну 

грошову оцінку яких проведено (незалежно від місцезнаходження), 

встановлюється у розмірі ____відсотка від їх нормативної грошової оцінки  

та  запропонував  ставку    0,1  %.  

Виступили :  Паландюк  З.І. із  пропозицією     встановити  дану  ставку 

податку  на  рівні  обласного  рішенні  в  розмірі   0,1  %. 

Інших  пропозицій  не  надходило  

 Голосували:         “за”-  22,       “проти”-  немає,     “утримались” –  немає 

 Вирішили :                                  рішення сесії   додається   

 

 

По другому  питанню  слухали : Івасюк  Надію  Василівну,    

начальника відділу фінансів  та  планування,     з  інформацією  щодо  

зауважень   податкової   інспекціїи   про  величину    ставки  податку  на  землю  

на  2019  рік,  тому   проектом  рішення «Про внесення змін до рішення від 

27.06.2018 року № 801-XVII/2018  «Про встановлення місцевих податків і 

зборів у Нижньовербізькій сільській раді об’єднаної територіальної громади на 

2019 рік», в частині встановлення ставок земельного податку»  пропонується : 

- внести зміни до додатку 2 «Положення про порядок обчислення та 

сплати плати за землю на території Нижньовербізької сільської об’єднаної 

територіальної громади» до рішення пункт 4.3. викласти у новій редакції 

«Податок за лісові землі складається із земельного податку та рентної плати, 

що визначається податковим законодавством»; 

- внести зміни до додатку 2.1 «Ставки земельного податку» рішення від 

27.06.2018 року № 801-XVII/2018 «Про встановлення місцевих податків і зборів 

у Нижньовербізькій сільській раді об’єднаної територіальної громади на 2019 

рік» та затвердити у новій редакції, що додається; 

Голосували:         “за”-  223,       “проти”-  немає,     “утримались” –  немає 

 Вирішили :                                  рішення сесії   додається 

 

По третьому  питанню  слухали : Івасюк  Надію  Василівну,  начальника 

відділу фінансів  та  планування,      з  інформацією,  що  проектом  рішення     

«Про внесення змін до сільського бюджету  об’єднаної територіальної 

громади на 2018 рік» пропонується   спрямувати частину вільного залишку, що 

утворився на станом на 01.01.2018 року в сумі 100000 грн. для проведення 

поточного ремонту вулиці Шевченка (частини дорожнього покриття в межах 

населеного пункту села Нижній Вербіж) дороги загального користування 

місцевого значення О090704 Нижній Вербіж – Цуцулин та  доручити 

сільському голові об’єднаної територіальної громади Ярославу М’якущаку 

звернутись до департаменту будівництва, житлово-комунального господарства, 

містобудування та архітектури обласної державної адміністрації для отримання 

письмового погодження на виконання робіт поточного ремонту вулиці 

Шевченка дороги загального користування місцевого значення О090704 

Нижній Вербіж – Цуцулин (частини дорожнього покриття в межах населеного 

пункту села Нижній Вербіж). 

Голосували:         “за”-  23,       “проти”-  немає,     “утримались” –  немає 



Вирішили :                                  рішення сесії   додається 

 

По четвертому  питанню  слухали : сільського  голову  Я.М’якущака  про  

про встановлення тарифів  на теплову енергію   для приватного підприємства 

«ЕНЕРГІЯ ВВ» тариф на теплову енергію для опалення Нижньовербізької 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів та Нижньовербізького дошкільного 

навчального закладу «Веселка»    та  проектом рішення  пролпонується  

встьановити  вартість    в розмірі 1585 грн. за 1 Гкал.  і   тарифи затверджені 

цим рішенням вводяться в дію з 15.10.2018 року. 

 

Голосували:         “за”-  18,       “проти”-  2,     “утримались” – немає 

Вирішили :                                  рішення сесії   додається 

 

 

По п’ятому  питанню  слухали:  Мокринчук  Ольгу Ігорівну,  завідувача  

сектору  з  юридичних  питань,      з  інформацією, що проект  рішення «Про 

співфінансування  проекту «Голос громади» розроблено  враховуючи участь 

команди у таборі соціальних інновацій 10-12 серпня 2018 року, що відбувався у 

рамках програми «Децентралізація приносить кращі результати та 

ефективність» (DOBRE) за підтримки Агентства США з міжнародного 

розвитку (USAID),   та  даним   проектом рішення  пропонується : 

- Проект «Голос громади» підтримати та визначити пріоритетним для 

впровадження у Нижньовербізькій сільській об’єднаній територіальній громаді. 

- Співфінансування проекту у розмірі 18925 гривень провести за рахунок 

коштів, передбачених на 2018 рік на реалізацію Програми розвитку місцевого 

самоврядування в Нижньовербізькій сільській об’єднаній територіальній 

громаді на 2018-2022 роки, за рахунок внесення змін щодо перерозподілу 

видатків.   

Голосували:         “за”-  18,       “проти”-  немає,     “утримались” – 1 

Вирішили :                                  рішення сесії   додається 

 

По шостому  питанню  слухали:  Мокринчук  Ольгу Ігорівну,  завідувача  

сектору  з  юридичних  питань,      з  інформацією, що проектом  рішення «Про 

доповнення  Стратегії  розвитку Нижньовербізької сільської ради об’єднаної 

територіальної громади»  пропонується     внести  зміни до   Стратегії  розвитку 

Нижньовербізької сільської ради об’єднаної територіальної громади   та  

доповнити  пунктом «Електронізація роботи апарату сільської ради та засідань 

колегіальних органів, з метою створення  інформаційно-комунікаційної 

інфраструктури громади, уведення електронного документообігу, використання 

ІТ в сфері місцевого управління» 

   

Голосували:         “за”-  19,       “проти”-  немає,     “утримались” – 1 

Вирішили :                                  рішення сесії  додається 

 

 

По сьомому  питанню  слухали: землевпорядника Лисишин І.П., про 

необхідність виготовлення проекту детального плану території в зв’язку з 

https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%86%D0%BD%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D1%96%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D1%96%D0%BA%D0%B0%D1%86%D1%96%D0%B9%D0%BD%D0%B0_%D1%96%D0%BD%D1%84%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BA%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0
https://uk.wikipedia.org/wiki/%D0%86%D0%BD%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D1%96%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D1%96%D0%BA%D0%B0%D1%86%D1%96%D0%B9%D0%BD%D0%B0_%D1%96%D0%BD%D1%84%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D1%80%D1%83%D0%BA%D1%82%D1%83%D1%80%D0%B0


будівництвом спортивно-оздоровчого комплексу «Колос» в с. Верхній Вербіж, 

по вулиці Шевченка  

Голосували:         “за”-  20,       “проти”-  немає,     “утримались” –  немає 

 Вирішили :                                  рішення сесії   додається 

 

Головуючий  на  сесії, 

сільський  голова                                                                   Ярослав  М’якущак 

Протокол   вів,  

депутат  сільської   ради                                                        Василь  Фучко   


